

Title (en)
Facing panel.

Title (de)
Plattenförmiges Verkleidungselement.

Title (fr)
Panneau de revêtement.

Publication
EP 0074338 A1 19830316 (DE)

Application
EP 82810376 A 19820909

Priority
CH 583981 A 19810909

Abstract (en)

The outer face of the plate-like coating element comprises a plate (1) with scales (2) separated from each other by blind grooves (3). The plate (1) has flanges (6, 7) on two contiguous edges (4, 5) and notches (10, 11) on complementary edges (8, 9). The grooves (3) extend from the flange (6) on one portion of the height (h) of the plate (1) so that the scales are interconnected at the base thereof by a continuous band (12), projecting on the edge (5) of the plate (1) with a protuberance (13) on the flange (7). The vertical joint may not only be covered in a major portion by two adjacent coating elements, but it may also be almost entirely concealed to sight.

Abstract (de)

Bei dem plattenförmigen Verkleidungselement liegt eine Platte (1) mit Schildern (2) vor, die durch Blindfugen (3) voneinander getrennt sind. An zwei aneinanderstossenden Seiten (4, 5) liegen Ueberfalzungsräder (6, 7) vor und an den komplementären Seiten (8, 9) der Platte (1) hinterschnittene Randteile (10, 11). Die Blindfugen (3) erstrecken sich von dem einen Ueberfalzungsrand (6) weg auf einem Teil der Höhe (h) der Platte (1), so dass die Schilde durch einen Kammrücken (12) miteinander verbunden sind. Der letztere ragt in Richtung der Platte (1) an der Seite (5) mit einem Forsatz (13) auf den Ueberfalzungsrand (7) vor. Die Stossfuge kann von zwei aneinandergrenzenden Verkleidungselementen nicht nur grösstenteils abgedeckt, sondern auch optisch bis auf ein Minimum zum Verschwinden gebracht werden.

IPC 1-7
E04F 13/08

IPC 8 full level
E04F 13/08 (2006.01)

CPC (source: EP)
E04F 13/0869 (2013.01)

Citation (search report)

- [AD] US 3217453 A 19651116 - MEDOW ROBERT S
- [AD] DE 2631463 A1 19780119 - MEDOW ROBERT S
- [AD] US 2278289 A 19420331 - SNYDER GILBERT J

Cited by
AU2008222607B2; DE9420154U1; US8689509B2; WO2008106735A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0074338 A1 19830316; EP 0074338 B1 19850213; AT E11802 T1 19850215; DE 3262338 D1 19850328; DK 205783 A 19830509;
DK 205783 D0 19830509; FI 831562 A0 19830506; FI 831562 L 19830506; JP S58501680 A 19831006; NO 831611 L 19830506;
WO 8300895 A1 19830317

DOCDB simple family (application)

EP 82810376 A 19820909; AT 82810376 T 19820909; CH 8200106 W 19820909; DE 3262338 T 19820909; DK 205783 A 19830509;
FI 831562 A 19830506; JP 50264482 A 19820909; NO 831611 A 19830506